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Doko czenie ze str. 2. 

- Zdajemy sobie spraw , e 
musimy stworzy  do tych wszyst-
kich planów baz   nansow , aby 
mo na ubiega  si  o unijne rodki. 
Musimy stworzy  swoisty sojusz 
i przyci gn  do niego jak naj-
wi cej przyjaznych ludzi

- Musimy uczciwie i rzetelnie 
powiedzie , e covid pomóg  temu 
szpitalowi

- Bardzo ch tnie podejm  
z pa stwem wspó prac  i to jest 
deklaracja, któr  sk adam

ale ta 
wspó praca musi by  dwustronna.

- Prosz  wybaczy , ale my nie 
mo emy wspiera  adnych inwe-
stycji, które nie dosta y zielonego 
wiat a z NFZ

- Chcia abym, eby dzisiejsze 
spotkanie by o zamkni ciem pew-
nego etapu i rozpocz ciem czego  
nowego. My l , e mieszka cy 
chcieliby prostej informacji, jak 
szpital b dzie funkcjonowa . Wszy-
scy chcieliby my tej dobrej jako ci 
us ug ostrzeszowskiego szpitala.

Je li pani pose  mówi, e 
przysz a informacja, e b dzie to 
16-rz dowy tomograf - 

to my drepczemy 
w miejscu. Je li nawet uzna , e 
64-rz dowy to za du o, to powi-
nien by  chocia  32-rz dowy.

- Technologia posz a do przodu 
i skazujemy pacjentów na znacz-
nie mocniejsze promieniowanie. 

K. Juszczak

WYSOKO  
DOFINANSOWANIA 

W POSZCZEGÓLNYCH 
GMINACH

- Jest to bardzo oczekiwana 
inwestycja. B dzie to du y skrót dla 
mieszka ców Marsza ek, chc cych 
dotrze  do drogi wojewódzkiej, do 
Grabowa. Droga stanowi  b dzie 

równie  po czenie Domu Pomocy 
Spo ecznej z DW 449 w kierunku 
Grabowa

K.J.


